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Kérdés!

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § . alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igényl ő kérdést kívánunk
feltenni Dr. Hiller István oktatási és kulturális miniszter és Bajnai Gordon önkormányzati
és településfejlesztési miniszter urakhoz .

Milyen módon tud a minisztérium segíteni annak érdekében, hogy a M űvészetek Völgy e
Fesztivál biztonsággal legyen megszervezhet ő az elkövetkező években is ?

címmel .

Tisztelt Miniszter Urak !

Az elmúlt napokban került nyilvánosságra a médián keresztül az a hír, hogy az idei, s egybe n
a huszadik jubileumát ünneplő Művészetek Völgye Fesztivál elmarad, azt csak jövőre
rendezik meg .
Ez a fesztivál nemcsak Veszprém megye, hanem az ország egyik legismertebb és legvonzób b
rendezvénye. Külföldi és belföldi turisták százezrei keresik fel évr ől-évre a kuriózumnak
számító kulturális programokat Kapolcson és a Művészetek Völgye Fesztivál
rendezvénysorozatába bekapcsolódó további településeken . (Így: Vigántpetend ,
Taliándörögd, Monostorapáti, Öcs, Pula, s legutóbb már Nagyvázsony községben is . )
Az általában július végén, augusztus elején megrendezésre kerül ő jeles esemény a környéken
élők számára nemcsak a települések ismertté válása, hanem megélhetésük részbeni biztosítás a
érdekében is kiemelkedő jelentőséggel bír .
Márta István fesztiváligazgató elmondása szerint a Művészetek Völgye idén nyáron a
finanszírozás bizonytalansága miatt marad el . Sajtótájékoztatóján elhangzott az is, hogy az
állami résztámogatások volumenének ismerete nélkül lehetetlen a szponzorokkal tárgyalni é s
érdemi szerződéseket kötni, lehetetlen a fesztivál nagyságát, költségvetését megtervezni, eze k
hiányában pedig képtelenség lekötni a művészeket és a fesztivált kiszolgáló infrastruktúrát .
Míg a fesztivál tavalyi költségvetése 240 millió forint volt, s ennek 32 százalékát fedezté k
állami támogatásból, idén eddig egyetlen forintnyi állami pénzt sem kaptak tervei k
megvalósításához. A hiányzó összeg ellehetetlenítette a M űvészetek Völgyét .
Márta István a Művészetek Völgye Fesztivál igazgatója közel egy hónappal ezel őtt, 2008 .
február közepén tájékoztatta az ÖTM szakállamtitkárát az idei fesztivál ellehetetlenülésér ő l .
Örömteli, hogy az elmúlt években több állami intézmény több tízmillió forinttal támogatta
pályázatok útján, illetve miniszteri külön keretekből a fesztivált, de a fesztivál igazgatója arra



is felhívta a figyelmet, hogy ezek a résztámogatások többszörösen megtérültek a z
államháztartásnak .
Az ÖTM 2008-ra kiírt turisztikai pályázati felhívásai alapján a Kapolcsi Kulturális é s
Természetvédelmi Egyletnek egyáltalán nem volt lehetősége a rendezvény támogatásának
megpályázására .

Kérdéseink tehát a következők :

1. Lát-e még lehetőséget miniszter úr arra, hogy idén is megrendezésre kerüljön a

Művészetek Völgye Fesztivál ?

2. Milyen lépéseket tervez tenni annak érdekében a miniszter úr, hogy legközelebb n e
alakulhasson ki hasonló helyzet és a finanszírozási bizonytalanság elkerülhet ő legyen?

Tisztelettel várjuk miniszter urak írásos válaszát !

Budapest, 2008 . március 17.
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